
 

  

-----Oorspronkelijk bericht----- 

Van:  
Verzonden: di 19-07-2016 18:01 

Onderwerp: Graspad Raadhuislaan Harmelen.  

Aan: Stadhuis <stadhuis@woerden.nl>;  

CC: raadsleden@woerden.nl  

Publicatie Woerdense Courant woensdag 13 juli 2016. 

 Beste mensen, bij de publicatie is een foto van het betegelde voetpad weergegeven (het is de 

afgelopen week geborsteld) het kort gemaaide grasperk met imposante bomen geeft een 

kwalitatief beeld aan de zuidingang van het dorp dat in het hart van het dorp tot totale 

ontplooiing komt, dit beeld moet m.i. bewaard blijven, gesteld wordt dat het pad korter 

gemaaid zal worden als het omliggende gras dat betekend dat kwaliteit plaatsmaakt voor hoge 

verwilderde grasopstand met alle gevolgen van dien uitgewaaide takken blijven langer liggen 

en ja de mens gooit makkelijker iets weg het valt toch niet op in het hoge gras dat ook nog 

eens door een zwaardere maaimachine gemaaid moet worden waardoor het nu vlakke park 

omwoeld zal worden en ook het maaisel blijft zoals we nu reeds waarnemen liggen kortom 

kwaliteit maakt plaats voor verpaupering. Mijn mening niet doen ! 

De voorgestelde verandering mag dan voortkomen uit de grijs voor groen`-visie van het 

omgevingsplan, echter bij uitvoering van deze werkzaamheden zijn nut en noodzaak niet 

aangetoond. Daarnaast zijn er al werkzaamheden uitgevoerd nl in het zuidelijk deel van het 

voetpad zijn de tegels vervangen door asfalt (ligt er mooi strak bij) maar heeft op zich iets 

strijdig met de visie vervanging asfalt voor groen. 

Mijn vraag is worden werkzaamheden in samen spraak met het Harmelense Dorpsplatform 

uitgevoerd ? 

Mag ik van u vernemen? 

Met vgr  

 

 


